
KINO-KLUB "ZAGREB”
Trg žrtava fašizma 14.
41 OOO ZAGREB

Br. 89-2/87. 7.V 1987.

ZAPISNIK

33. sjednice Predsjedništva Kino-kluba "Zagreb” održane 7.V 1987. godi
ne od 20.00 do 21.00 sati u prostorijama KKZ? Trg žrtava fašizma 14.

Prisutni članovi Predsjedništva: Branko Blaškov+ić, Dubravku Foršek, 
Zlatko Komšić, Ludvik Matić, Duško 
Popović

Opravdano odsutni članovi Predsjedništva: Branko Bubenik, Milan Bukovac, 
Božidar Pejković, Zvonimir 
Stančić

Konstatacija: Od devet članova Predsjedništva prisutno je pet.

Zaključak: Predsjedništvo ima kvorum i može donositi punovažne odluke.

Predložen je slijedeći dnevni red:

1. Verifikacija zapisnika sa 32. sjednice Predsjedništva KKZ;

2. Završne pripreme za godišnju izvještajnu skupštinu KKZ;

3. Informacija o redovnim aktivnostima Kino-kluba "Zagreb”;

4. Pitanja i prijedlozi.

Predloženi dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad 1. Verifikacija zapisnika sa 32. sjednice Predsjedništva KKZ

Koriš tat ..-.čija: Ludvik Matić reagirao je na formulaciju iz točke 4. Za
pisnika 32. sjednice, o statusu tajnika KKZ, ustvrdivši 
da se radi isključivo o promjeni načina rada a da se 
nikako unaprijed ne traži i promjena osobe koja, obavlja 
dužnost tajnika KKZ.

Zaključak: Uvažavajući navedenu reakciju, usvojen je jednoglasno tekst 
zapisnika 32. sjednice Predsjedništva KKZ.

Ad 2. Završne pripreme za godišnju izvještajnu skupštinu KKZ

Konstitucija: Veći dio potrebnih dokumenata za Godišnju izvještajnu 
skupštinu je pripremljen a termin održavanja koji je već 
nekoliko puta pomican zbog izvođenja radova u prostorija^ 
ma KKZ ovisi o čišćenju prostorija i omogućavanju redov
nih djelatnosti.

Zaključak: Dubravka Foršek i Ludvik Matić preuzimaju obavezu da se an
gažiraju na organizaciji čišćenja prostorija KKZ kako bi se 
godišnja izvještajna skupština mogla održati 21. V 1987. go
dine .



Ad 3. Informacija o redovnim aktivnostima Kino-kluba "Zagreb"

Konstatacija: Zbog izvođenja radova na uređenju prostorija Kino-kluba 
"Zagreb” koje financira i provodi SIZ tehničke kulture 
općine Medveščak, od sredine mjeseca ožujka prostorije 
kluba nisu u funkciji.

Zaključak: Kako se do kraja svibnja očekuje odluka o raspisivanju nat
ječaja za projektnu dokumentaciju, koju odluku treba donije
ti Predsjedništvo SlZ-a tehničke kulture Medveščak, a odmah 
nakon toga i sklapanje ugovora sa izabranim izvođačem radova 
uređenje prostorija Kino-kluba "Zagreb" moglo bi biti dovr
šeno do ljeta, pa bi s© redovne aktivnosti u Kino-klubu "Zag 
reb” mogle nastaviti od rujna 1987. godine.

Ad 4. Pitanja i prijedlozi

Konstatacija: Nije bilo nikakvih pitanja niti prijedloga.

Zaključak: Sjednica je završena zakazivanjem iduće za 8.TI 1987. godi
ne u 20.00 sati.

Zapisničar:
Duško Popović, v.r.

Predsjednik:
Ludvik Matić, v.r.


